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ZÁPISNICA 

 

zo 4. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 18. apríla 2023 (utorok) o 8:30 hod.  
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 242 (1. poschodie) 

 
 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Informatívna správa o stave projektu Kreatívneho centra KSK a možnosti riešenia 

3. Záver 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Podpredseda komisie privítal prítomných členov komisie a zástupcov Úradu KSK. 

Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 15 členov komisie, čo je nadpolovičná 

väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 4. rokovaní komisie ospravedlnili:  

Lenka Kovačevičová, Michal Domik, Adriana Gergely Papp, Jana Kallová, Jaroslav Polaček,  

Michal Rečka, Rastislav Javorský, Ladislav Kocsic, Vojtech Sačko a Ladislav Takáč. 

 

Podpredseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov  

komisie o hlasovanie o programe rokovania. 

 

Uznesenie č. 8/2023 
Komisia schvaľuje program 4. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 15    

Za: 15                                         Proti: 0                                    Zdržal sa: 0    

Návrh bol schválený. 

 



 

 

K bodu č. 2 

Informatívna správa o stave projektu Kreatívneho centra KSK a možnosti riešenia 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval JUDr. Boris Bilčak - riaditeľ úradu. Prezentoval dve 

alternatívy ďalšieho postupu a finančné riziká s tým spojené. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojil Gejza Sačko, ktorý skonštatoval, že je naklonený alternatíve č. 2. 

Ing. Roman Matoušek sa informoval, či Úrad KSK vykonal vlastné posúdenie navýšenia cien 

a ako je v zmluve ošetrené odstúpenie od zmluvy so zhotoviteľom stavby a koľko bude stáť 

zakonzervovanie stavby. Ing. Vladimír Hlivák, poverený riadením odboru projektov a investícií 

reagoval, že cca pred pol rokom bol vyhotovený znalecký posudok, ktorý ráta s 26% navýšením 

cien. Momentálne sa spracováva ďalší posudok, ktorý by mal byť pripravený do 7 dní. 

Predpokladá podobné percento oprávneného nárastu cien ako v predošlom posudku. 

Z odstúpenia od zmluvy nám neplynú žiadne pokuty, vyplatíme zhotoviteľa za skutočne 

vykonané práce zaznamenané v stavebnom denníku. Zakonzervovanie stavby nemáme 

vyčíslené, ale bude potrebné, keďže prebiehali búracie práce na strešnom plášti.  

Do diskusie sa zapojil RNDr. Ladislav Ruttkay, ktorý podporil druhú alternatívu a pýtal sa na 

konsekvencie, ktoré vyplynú z ukončenia zmluvy. Viktor Mihálik sa pýtal na rozdiel medzi 

druhým a tretím uchádzačom a ich požiadavkami na navýšenie cien. Ing. Milan Lesňák sa pýtal 

na možnosť rozdelenia stavby a realizácie aspoň jej časti, aby sa využili prostriedky fondov, čo 

predpokladá mať schopného partnera pre komunikáciu a jednanie s ministerstvom. Takisto 

odporúčal uchádzať sa o prostriedky z plánu obnovy. Ing. Ján Kokarda a Gejza Sačko 

odpovedali, že z plánu obnovy sa môžu žiadať prostriedky aj pri alternatíve č. 2. Ing. Peter Duč 

potvrdil, že doba spracovania požiadaviek zmenového konania je veľmi dlhá a problémy so 

zmenou majú pri projekte kompostárne v Trebišove. Na otázky odpovedal JUDr. Bilčak a Ing. 

Hlivák. 

 

Záver: Podpredseda komisie ukončil diskusiu, skonštatoval, že z vyjadrení diskutujúci vyplýva, 

že väčšina je naklonená alternatíve 2 a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 9/2023 
ALT. 2:  

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 14  

Za: 13                                           Proti: 0                                        Zdržal sa: 1  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Záver                                             

                                            

Podpredseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

        Ing. Martin Sokol                           Ing. Ján Kokarda 

    tajomník komisie                          podpredseda komisie 


